
Svet Osnovne šole Toneta Čufarja, Čufarjeva 11, Ljubljana 

        Datum: 9. 1. 2024  
Številka: 900-1/2024-2 

 
ZAPISNIK 

11.  seje Sveta Osnovne šole Toneta Čufarja, 
ki je potekala v torek, 9. 1. 2024, ob 7.30 v šolski knjižnici. 

 
 

Prisotni:  Ana Burnik Kosi, Patricija Čičmir – Vestić, Ana Lea Dornik, Marjana Florjan, 
Maja Kukovič Badovinac, Katja Štok, Nuša Jurkovič, Peter Pogačar. 

Odsotni: Daša Helena Kobe, Rok Pavlin in Lan Jenull.  
 
 
Dnevni red: 
 
1. Predlog za ureditev povečanja obsega dela ravnateljice. 
 
 
K točki 1 
 
G. Pogačar je na začetku seje pozdravil vse prisotne. Razložil je, da je na podlagi 
dogovora na prejšnji seji opravil poizvedbo glede izplačila povečanega obsega dela 
za učitelje. Pridobil je informacijo, da se učiteljem nadomeščanja sproti izplačuje. V 
tem primeru niso upravičeni do izplačila za povečan obseg dela iz naslova 
nadomeščanj, saj po zakonu ne morejo dobiti izplačila iz dveh postavk. Povedal je 
še, da se povečan obseg dela lahko izplačuje iz prihrankov iz plač (iz naslova 
bolniških odsotnosti in nezasedenih delovnih mest). 
 
Ravnateljica je pojasnila, katero delo se je izplačevalo učiteljem in drugim zaposlenim 
kot povečan obseg: 

- prisotnost učiteljev na bivanjih v naravi (16 nadur in 24 ur stalne pripravljenosti 
za petdnevno bivanje), 

- izplačilo v obliki nadur za izredno delo (npr.: priprava urnikov, generalno 
čiščenje šole, nadomeščanje delavk v kuhinji in čistilk itd.), kjer so se sredstva 
črpala iz materialnih stroškov šole, 

- tekoče izplačilo nadomeščanj učiteljem, 
- izplačilo nadomeščanj iz povečanega obsega, če bi učitelj opravil več kot 5 ur 

nadomeščanj tedensko, kar pa se ni dogajalo.  
Ravnateljica je še poudarila, da je Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje dne 10. 11. 
2023 z okrožnico obvestilo šole, da mora ministrstvo v skladu s stavkovnim 
sporazumom pripraviti spremembo izračuna transferjev za stroške dela od 1. 9. 2023 
na način, ki bo šolam omogočal, da bodo lahko razpolagale s prihranki sredstev za 
plače iz naslova bolniških odsotnosti in jih uporabile za izplačevanje delovne 
uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela. Obseg sredstev znaša 20 % iz 
naslova krajših bolniških odsotnosti. Prvo nakazilo je šola prejela 10. 11. 2023.  
G. Pogačar je poudaril, da mora ravnateljica z delavcem skleniti dogovor, kar vedno 
ni enostavno (v primeru nadomeščanj krajših bolniških odsotnosti le-teh ni možno 
predvideti vnaprej). 
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Ga. Kukovič Badovinac je izpostavila dodatno delo, ki je naloženo učitelju istega 
predmeta, kot ga poučuje odsoten učitelj. V šoli prisoten učitelj pogosto pripravi 
navodila in naloge za učitelja, ki nadomešča in ni strokovno usposobljen za predmet, 
ki ga nadomešča. 
Ga. Burnik Kosi je dodala, da ima učitelj tudi veliko dela, da pripravi gradivo za 
učence tujce. 
 
Predsednik sveta šole je člane seznanil, da je ravnateljica uvrščena v 50. plačni 
razred in ni upravičena do nobenih dodatkov. Edini variabilni del je izplačilo delovne 
uspešnosti enkrat letno ter uspešnost iz naslova povečanega obsega dela, ki je lahko 
maksimalno v višini 20 % osnovne plače.  
 
Računovodkinja je razložila, da so se sredstva za prihranke iz krajših bolniških 
odsotnosti začela nakazovati šoli 10. 11. 2023. Ta sredstva bodo nakazana za vsak 
mesec in so lahko namenjena za izplačilo delovne uspešnosti iz naslova povečanega 
obsega dela vseh zaposlenih. 
 
Odprla se je razprava glede določitve odstotka izplačila delovne uspešnosti 
ravnateljici iz naslova povečanega obsega dela. Glede na povedano je predsednik 
sveta predlagal 10 % izplačilo povečanega obsega dela, s čimer se je od osmih 
prisotnih članov 6 članic strinjalo, dve članici pa sta se pri glasovanju vzdržali.  
 
 
52. SKLEP: Člani Sveta Osnovne šole Toneta Čufarja potrdijo, da se ravnateljici 

za obdobje od 1. 10. 2023 do 31. 12. 2023 izplača povečan obseg dela v višini 

10 % osnovne plače.   

 

53. SKLEP: Svet zavoda nalaga ravnateljici, da v zvezi z dogovorom o izplačilu 

povečanega obsega dela vsak mesec pripravi poročilo o povečanem obsegu 

dela in ga pošlje predsedniku sveta šole.  

 

Na podlagi poročila se bo predsednik s člani dogovoril o odstotku izplačila delovne 

uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela. 

 
Seja se je zaključila ob 8.30. 
 
 
Zapisala:       Peter Pogačar 
Barbara Dragar      predsednik Sveta 

Osnovne šole Toneta Čufarja 
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